
Styrelsens svar på motionen om biologisk mångfald 

Styrelsen ställer sig positiv till åtgärder som diversifierar våra grönytor och främjar 
biologisk mångfald.  

En separat budgetpost för biologisk mångfald är antagligen inte förenligt med våra 
anläggningsbeslut. Då biologisk mångfald inte är ett av de uttalade målen med våra 
anläggningar skulle en sådan budgetpost kunna klandras av medlemmar. 

Den nuvarande styrelsen är mycket trädvänlig och har historiskt kämpat för flera av våra 
gröna jättar på området. Riktlinjer om att återplantera träd ser vi som positivt men antal 
och placering behöver förankras i en sammanhållen underhålls- och utvecklingsplan för 
grönytorna.  Det vanligaste önskemålet styrelsen får kring träd gäller tyvärr inte 
plantering utan nedtagning så ökad plantering kan leda till ökade spänningar mellan 
olika intressenter.  

Att konvertera gräsytor till ängsmark eller planteringar är något som varit uppe tidigare 
och som även diskuterats i styrelsen. Här behöver både styrelsen och stämman mer 
kunskap för att kunna fatta kloka och välinformerade beslut. Vad kommer det att kosta? 
Vilka effekter får det på underhållet? Kan vi sköta om vissa delar själva? Behövs det 
speciella maskiner för att slå en sommaräng? Har vi tillgång till leverantörer med rätt 
utrustning? 

Styrelsen anser att stämman bör bemyndiga styrelsen att inrätta en arbetsgrupp inom 
föreningen som tar fram konkreta förslag till styrelsen kring hur grönytorna kan 
utvecklas på ett sådant sätt som gynnar båda boendemiljön och den biologiska 
mångfalden.  

Styrelsen yrkar avslag på motionen men att stämman i stället instruerar styrelsen 
att inrätta en arbetsgrupp inom föreningen som kan ta fram relevanta 
beslutsunderlag till styrelsen i frågor kring biologisk mångfald och utveckling av 
grönytor. 


